
 Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Város- és Gazdaságfejlesztési  

 Bizottsága 

8/2025. VGFB ülés 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: a Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság 2025. április 16-ai, munkaterv szerinti üléséről 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal II. emeleti tárgyalóterem 

  

Jelen voltak: Gyuga Mihály József elnök, Fehérdi Zsuzsanna, Molnár István, Szabó György, Szigeti 

Árpád Olivér bizottsági tagok  

Távol voltak:  Hartyáni László Imre, Kontschán Flórián Jenő, Papp Péter Attila, Túri Bernadett bizottsági 

tagok 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

Gyuga Mihály József elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 óra 2 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt.  

Ismertette az ülés napirendi pontjait.  

Papp Péter Attila és Túri Bernadett bizottsági tagok 16 óra 5 perckor megérkeztek az ülésre, a jelen lévő 

bizottsági tagok száma: 7 fő. 

Gyuga Mihály József elnök javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztésekre és azok tárgyalási sorrendjére 

tekintettel a meghívott vendégekre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a tárgyalandó 

napirendek tárgyalási sorrendjéről.  

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

69/2025. (IV. 16.) határozata  

a tárgyalandó napirendek tárgyalási sorrendjéről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a 2025. 

április 16-ai, munkaterv szerinti ülésén a napirendi pontokat a következő sorrendben tárgyalja: 

1. A Képviselő-testület 2025. április 24-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

− A MÁV Személyszállítási Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2024. évben végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolója 

− A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása 

− Temetési hely helyi védetté nyilvánítása 

− Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

− Oroszlány város közterületi térfigyelő kamerarendszerének 2025. évi fejlesztése 

2. A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

− V-GfB két ülés közötti tájékoztatás 

− Külterületi és szelektív hulladékgyűjtés 

− Táncsics Mihály út 33. és 41. számok melletti szervízút közúti forgalmi rendjének módosítása 

− Mészáros Lajos utca 44. előtt akadálymentes várakozóhely kialakítása 

− Külterületi ingatlanok hasznosítása 

− Tulajdonosi hozzájárulás – ÉDV Zrt. napelempark építés a 0444 hrsz. szennyvíztelepen 

− Plochingen utca – Alkotmány köz burkolatfelújítása 

3.  Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

A bizottsági ülés megkezdése előtt 1 perces néma főhajtással emlékeztek Bársony Éva pénzügyi irodavezetőre. 

1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2025. április 24-ei nyílt ülése előterjesztéseinek megvitatása 

A MÁV Személyszállítási Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2024. évben végzett helyi személyszállítás 

közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolója 
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Gyuga Mihály József elnök ismertette előterjesztést.  

Szegedi Zsolt a MÁV Személyszállítási Zrt. képviselője elmondta, a 2024. évi költségek alapján negatív 

eredmény keletkezett, a megküldött elszámolás szerint szeretné kérni a megtérítését.  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, évekre visszamenőleg nagyon jó viszony volt a Volán Zrt.-vel. Ez az 

igény támogatható a részéről. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester hozzátette, 1160/2017. kormányhatározat azt írja elő, hogy ugyanazt 

az összeget biztosítja. Kérdése az volt, mitől csökkent le az összeg a bértámogatásnál, változás volt-e, a 

gépjárművek műszaki állapotánál látja, az üzemeltetési költségek emelkedtek, ennek mi az oka. 

Szegedi Zsolt elmondta, az első kérdésre a válasz, hogy a bértámogatást a központi kormányzati szektortól 

kapják meg, erre nincs ráhatásuk. De ha pontosan szeretnék, kérni fogja a központot, küldjék meg a város 

részére. A központi forrást csökkentették. A másik kérdésre a válasz, hogy az üzemeltetésre, a karbantartásra 

az infláció minimális ráhatással volt, Oroszlány esetében itt állandó eszközpark nincs, e miatt nehéz előre jól 

megbecsülni, milyen költségek várhatók. A kimutatások konkrét járművekhez kapcsolódnak.  

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester kérdése az volt, a buszok állapota milyen szinten van. 

Szegedi Zsolt elmondta, most készítettek felmérést, az elmúlt 5 évben jelentős eszközpark fejlesztés volt, az 

új járművek karbantartási költsége drágább javítást von maga után. Oroszlány területén 12-13 év a járművek 

életkora, Tatabányán 11,4 körül van. Ebben az évben nem túl derűlátó, nem tudni, mennyi jármű fog érkezni. 

Meghirdették az 1000 busz programot országos szinten. Most érkezik új beszerzés, a nagy része MÁV busz 

projekt, két busz jön Tatabányára, ezen kívül érkezik még néhány 2-3 éves jármű is. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester sajnálatát fejezte ki, hogy Oroszlányba nem jön új jármű. Az ipari 

parki Road shown voltak, ott felmerült, hogy az ipari parkba árajánlatot, ha tudnának adni a korábbi járatokkal 

kapcsolatban, reggel 6 és délután 14 óra között szeretnék tudni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ő is sajnálja, hogy az új buszok nem ide kerülnek, több méterről 

ki lehet szúrni, melyik az oroszlányi busz, a legrosszabb járművek közlekednek ide. Lakossági észrevétel, hogy 

Oroszlányba a busz 21 órakor megy utoljára, ezt felül lehetne vizsgálni. 

Szegedi Zsolt elmondta, kérne az önkormányzat részéről, hogy milyen lakossági felvetés volt, és ezt ő 

továbbítja a vezetőség felé. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, gondolja, hogy viszonylag költségtakarékosan végzik a munkájukat, 

kérte továbbá, hogy ezen a szinten végezzék a szolgáltatást. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

70/2025. (IV. 16.) határozata 

„A MÁV Személyszállítási Zrt. – Oroszlány városban, autóbusszal 2024. évben végzett helyi 

személyszállítás közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – beszámolója” című előterjesztés 

véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A MÁV Személyszállítási Zrt. – Oroszlány városban, 

autóbusszal 2024. évben végzett helyi személyszállítás közszolgáltatási tevékenységére vonatkozó – 

beszámolója” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Szegedi Zsolt a MÁV Személyszállítási Zrt. képviselője 16 óra 24 perckor elhagyta az ülést. 

A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása 

Gyuga Mihály József elnök ismertette előterjesztést. Elmondta, régóta tervben volt az az igény, hogy jó lenne 

az ösztöndíj rendszert visszahozni. Régen is segítette az intézményeket a diákok toborzásában. Az anyagban 

két alternatíva van. 

Molnár István bizottsági tag elmondta, a B opciót nem tudja támogatni, azzal is van fenntartása, hogy 

fizessen, hogy ezt az intézményt válasszák, 4,51 felett 20 E Ft jó lenne, és később felül kéne vizsgálni.  

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint csak a kitűnők kapjanak ilyen támogatást, viszont az anyagban 

külön van, csak a gimnázium, a másikba a szaki is be van vonva, véleménye szerint a kettő közösen lenne 

járható út. Mindkét intézményben megmaradna a magasabb díj, az alsóbb összeg megmaradna a szakiskolában, 
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és ha valakinek 2-ese van valamelyik tárgyból, ne kaphasson ösztöndíjat. A szakiskolában is a magasabb 

tanulmányi átlag legyen. 

Takács Károly polgármester javasolta, menjenek vissza a múltba, a testületi ülésen hangzott el ez a felvetés, 

befogadták, segíteni akarnak az iskola fennmaradásában. Megnéznék, ki és mikor szüntette meg, mi volt az 

oka. Megtiszteltetés, hogy ez a testület akarja visszavezetni. Másik észrevétele az volt, volt középiskolás fia, 

tisztában van a középiskolai díjakkal, 10-20 E Ft-tal megváltoztatni országos szinten, olyan összegek vannak 

és érdekeltségi szintek, ami nem ilyen szinten megoldás, hanem lokális szinten. Javasolja támogatni 

valamelyik verziónk. A kettőnél is támogatható, az összeg nagy, nagy dilemma. Ha meg tudnak nyerni 

fiatalokat, hogy ide jöjjenek, már használt ez az összeg, esetleg több fokozatban, valami módon máshol kell 

csökkenteni. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, támogatással ösztönzik, 18 M Ft-os tétellel. Annyi 

elkötelezettségük van erre a ciklusra, a 45 M Ft meghaladja a pénzügyi erőinket, az 1-est javasolta, egy év 

múlva felülvizsgálva. 

Szabó György bizottsági tag hozzátette, előző bizottsági ülésen is tárgyalták, itt volt az igazgató, a diákok 

máshol is kapnak, magánvéleménye az, hogy nem támogatná. Az ösztöndíj A verzióját javasolná. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag elmondta, a kettes jeggyel kapcsolatban, érti a felvetést, de van egy jó 

tanuló, és mondjuk testnevelésből van kettese. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, ezt a felvetést továbbra is fenntartja. 

Hartyáni László Imre bizottsági tag 16 óra 36 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma:8 fő. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a tanár látja az adottságokat, de ha a szándék, akarat megvan, a tanár 

értékeli. A másik érv, jó átlagteljesítményt díjaznának, amibe a kettes nem fér bele. A két táblából csinálna 

egy közös hibridet, behozná a második módozat első sorát. 9 fő szerepel ebben a táblázatban. Ebből az A 

változat legyen azzal a kiegészítéssel, hogy 3,65-4,2 csak a 9 fő részesüljön, a gimnáziumot nem vinné erre a 

szintre. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ez diszkriminatív módosítás véleménye szerint. Nem szabad 

különbséget tenni, vagy mindkettő vagy semelyik. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a szakiskola pozícióját szeretné erősíteni. Enyhítést a szakiskola felé 

tegyenek meg. 

Bartalus László irodavezető 16 óra 41 perckor megérkezett az ülésre. 

Szabó György bizottsági tag javasolta, maradjon az A verzió. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, akkor maradna az A változat, a 4,21 elé jöjjön be a 3,61, 10 E Ft a 

határ a szakiskolára, a gimnázium ebben a sávban nem vehetne részt. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 1 igen, 7 nem 

szavazattal elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

71/2025. (IV. 16.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja, hogy a 4,21 elé jöjjön be a 3,61, 10 E Ft a határ a szakiskolára, a gimnázium ebben a sávban ne 

vegyen részt. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Molnár István bizottsági tag véleménye szerint 4,51 felett fizessenek, hogy az igazgató, ha most többet 

adnak, egy sáv legyen 20 E Ft. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, a kettes érdemjegy se szerepeljen. Kérte, aki támogatja, hogy a 4,51 

legyen mindegyik iskolánál és az igazgató felülvizsgálja a későbbiekben.   

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 4 nem 

szavazattal, 2 tartózkodással elutasította, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

72/2025. (IV. 16.) határozata 
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módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja, hogy a 4,51 legyen mindegyik iskolánál. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a kettes osztályzat kizáró ok legyen, kézfelemeléssel 

jelezze.  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a módosító javaslatról. 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 3 nem 

szavazattal elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

73/2025. (IV. 16.) határozata 

módosító javaslatról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a kettes osztályzat kizáró ok legyen. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy az A változat legyen, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen, 1 nem szavazattal, 

1 tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

74/2025. (IV. 16.) határozata 

„A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A városi gimnáziumi és szakképző intézményi tanulmányi 

ösztöndíjról szóló rendelet megalkotása” című előterjesztés A változatát. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Papp Péter Attila bizottsági tag javasolta, egy év múlva vizsgálják felül. 

Temetési hely helyi védetté nyilvánítása 

Gyuga Mihály József elnök ismertette a rendeletet. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, így tudnak eleget tenni a kérésnek, van egy ajánlás, 

ez alapján.  

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, hogy áll ennek a sírnak a megváltása. 

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, az 5. bekezdésben szerepel, nem kell megváltani. 

Mók Attila alpolgármester elmondta, a Rákóczi Szövetség vállalja a sír gondozását. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ki van oda eltemetve.  

Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens elmondta, Szücs István. 

Dr. Tomayer Tamás jegyző hozzátette, csak egy ilyen sír van. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

75/2025. (IV. 16.) határozata 

a „Temetési hely helyi védetté nyilvánítása” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Temetési hely helyi védetté nyilvánítása” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 
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Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens ismertette az előterjesztést. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, az állomási tónál a túlépítkezéssel mi történt. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, engedély nélküli építkezés volt.  

Bartalus László irodavezető hozzátette, volt arról egy beszámoló, hogy engedéllyel volt, meg kell keresni az 

anyagot. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a tó védett sávjába is belenyúlik az építkezés. Megkérte a 

munkatársakat, nézzék meg. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, több körös egyeztetés volt. Alá fogják írni, megegyeztek, nem csak 

a konkrét területi, hanem időbeli is. Kicsit módosultak a horgászati zónák, arrébb tolódtak. Az volt a kérése a 

horgász egyesületnek, hogy a bóják, amik a kajakosok miatt vannak kint, ezek télre kerüljenek a tóból 

kivételre. Mindkét egyesület, amikor nem kívánatos viselkedés van, saját egyesületén belül kezelje. Ha 

elfogadja a testület a megállapodást, akkor ezeket a horgász zónákat ki fogják jelölni.  

Molnár István bizottsági tag észrevétele az volt az etikai kódexre reflektálva, a legutóbbi te szedd 

mozgalomkor beáztatott kukoricát, stb. találtak, jó lenne, ha erre figyelnének. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, új vezetés van mindkét egyesületnél, letették, hogy vállalják, 

egyeztetett időben figyelni fogják. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, a kajakház környékét is tartsák karban. Kérte, aki az előterjesztést 

elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

76/2025. (IV. 16.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” 

című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Oroszlány város közterületi térfigyelő kamerarendszerének 2025. évi fejlesztése 

Gyuga Mihály József elnök ismertette az előterjesztést. Kérdése az volt, az út, parkoló projektben benne van-

e a kis piactéren parkoló kérdése, az külön összeg, vagy ebbe bele téve lehetne kezelni. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, ezek a helyszínek korábbi években is felmerültek, fejlesztési akadály 

miatt nem tudták bővíteni. Egy szervert sikerült beszerezni, 50-60 kamerával tudnak bővíteni. Komoly 

adatátviteli problémák vannak a megnövekedett kamera szám miatt, a korszerűsítés jelentős antenna számot 

jelent, hónapokig próbálták átprogramozni, kicseréltek egy antennát, látták a problémát. Az energiaellátás is 

fontos. A Bokodi utca piaci részét is be akarták vonni, egyeztettek az autómosó tulajdonosával, a kerítéshez 

belül telepíthetnek egy oszlopot. 

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, hogy a vasútig rálát-e a kamera a Mindszenti utcáról. Jelentős az 

antenna állomány, 5 giga nagyon befolyásolja-e. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, igen, nagyon. A Vízművel volt megállapodás, amit a Vízmű 

finanszírozott, térítésmentes lehetett. A szabályzatuk már nem engedi, a 100 E Ft-ot el fogják kérni.  

Szabó György bizottsági tag jelezte, a Nyíres dűlőben gyenge a jel. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, ott is átviteli probléma van, nagyobb teljesítmény, korszerűbb antenna 

kell. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, arra próbál kapacitálni, hogy férjen be kis piac is ebbe. 

Imrő János irodavezető elmondta, közbeszerzési eljárás kell. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, nem látták értelmét a hétvégi vagy éjszakai kamerafigyelésnek. 

Kérdése az volt, történt-e azóta ebben valami. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, a kamerát figyelő kolléga nem tud mozgatni járőrt, ezért nincs értelme 

figyelni. Egy hétvégi alkalommal volt, amikor megnézték éjjel. 

Gyuga Mihály József elnök kérdése az volt, van-e arra lehetőség, hogy drón járná a Rákóczi utat pl. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, sok városban alkalmaznak a kamera mellé hangszórót. 
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Hartyáni László Imre bizottsági tag kérdése az volt, a rendelőhöz nem szándékoznak-e tenni, mert oda 

kitelepül pár kábítószeres társaság, ott hagyva a szemetet. 

Lóczi Krisztián irodavezető elmondta, ott van egy oszlop és mozgatható kamera van rajta. Jelezni kell, ha 

ilyet tapasztal. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, szeretné, ha megelőzésre és helyszíni elfogásra is alkalmas lenne. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, mozgatható, de ha nem figyelik, nem is mozgatják. 

Lóczi Krisztián irodavezető hozzátette, Speed dome kamerával próbálkoztak, ha program alapján pásztáz, 

plusz programmal működhet. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, valamikor 10 éve végig tárgyalták, hogy egy hétvégét 6 emberrel 

lehetne lereagálni. Nem tudta elfogadni a testület a költség vonzata miatt. 

Molnár István bizottsági tag hozzátette, a víztorony nagyobb szél esetében fütyülő hangot ad ki a sok antenna 

miatt. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki elfogadja az előterjesztés, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

77/2025. (IV. 16.) határozata 

az „Oroszlány város közterületi térfigyelő kamerarendszerének 2025. évi fejlesztése” című 

előterjesztés véleményezéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közterületi térfigyelő kamerarendszerének 

2025. évi fejlesztése” című előterjesztést. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

SZÜNET 

17:24-17:38 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag a szünet alatt megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma:9 fő. 

2. NAPIRENDI PONT:  A Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottság két ülés közötti anyagainak tárgyalása 

V-GfB két ülés közötti tájékoztatás 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Malom kert közkifolyó telepítéséről van szó. 

Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens elmondta, neki lehet állni a tervezésnek, tervezés nélkül 

nem tudják megbecsülni. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, az Erőműi tópart részen is kérték, hogy legyen közkút. 

Bartalus László irodavezető elmondta, a Határ utcában telepítettek, a legnagyobb mért ivóvíz fogyasztás ott 

történik.   

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, akkor még elfér. 

Bartalus László irodavezető elmondta, ott nincs vezetékes ivóvíz. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint az Erőműi tóparton lehetne valamilyen megoldást találni, 

sokan laknak kint. 

Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens elmondta, a Határ u. és a Dózsa Gy. u. sarka, 1,2 km a 

buszfordulóig, meg kell terveztetni, ez pénzkérdés. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a tervezés indítását, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

78/2025. (IV. 16.) határozata 

Malom kert, Malom dűlő - közkifolyó telepítéséről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 
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a Malom kert és Malom dűlőkörnyezetében közkifolyó telepítés terveztetésével kapcsolatos ajánlattételi 

eljárás elindítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Külterületi és szelektív hulladékgyűjtés 

Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens elmondta, a bizottság tavaly novemberi ülésén döntött 

arról, hogy helyezzenek ki külterületekre, a Depónia Kft. és az OIH Zrt. szakemberei körbejárták a területeket, 

sok helyen ki kell alakítani a hulladéklerakó helyét, probléma, hogy a Depónia Kft.-nek nagy autókkal kell 

tudnia bejutni, ezért helyenként útszélesítésre lenne szükség, ennek az árait tartalmazza az előterjesztés. A 

másik összeg, a bruttó 4,5 M Ft azt jelenti, hogy tartanának próbaüzemet, fontos sem a Depónia Kft., sem a 

MOHU nem támogatja ezek kihelyezését.  

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az a saját tapasztalata, a Nyíres dűlőben, a hűtőket nem dobálják ki, 

többször látott mosógépekkel, hűtőkkel megpakolt utánfutót, ezeket átveszik egységáron. 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint ez a sok hulladék az erdő alján köt ki. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, értékeli a civil szervezetek munkáját, akik hétvégenként összefogva 

összegyűjtik az eldobált hulladékokat.  

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag kérdése az volt, a szakmai javaslatokat nem tartják-e akkor szem előtt. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, már végig járták többször, örült, hogy bejött 8-9 javaslat. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag javasolta, szavazzanak helyszínenként. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, lehet a Malom dűlő elejére tenni. 

Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens elmondta, volt ott konténer, rajkák be hátra. 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, 5 M Ft-ért takarították ki a vasút sornál a területet, akkor nem 

mondta, mert beszedték a konténert, az nem zavarta, hogy belement a tóba a szemét. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az anyag azt írja, kevés hulladék keletkezik, ezért nem tudja. Tegyék 

a hátsó részre. Javasolta, a Malom dűlő 36. számú ingatlan elé kerüljön, kettőből legyen egy. 

Szabó György bizottsági tag elmondta, ő is ezt javasolja, egyes javaslat. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

79/2025. (IV. 16.) határozata 

a Malom dűlőben hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a Malom dűlő 36. számú ingatlan elé kerüljön egy darab hulladékgyűjtő, a Malom dűlő elején ne kerüljön 

hulladékgyűjtőhely kialakításra. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 3. sor a Závory Z. u. 

Szigeti Árpád Olivér bizottsági tag javasolta, a szélfogóval együtt legyen. 

Németh Gábor vezérigazgató elmondta, a próbaidőben nem kéne a szélfogó. 

Papp Péter Attila bizottsági tag javasolta, a műszaki tartalmat megszavazhatnák, a PHB kerít rá sort. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint ne építsék ki a szélfogókat a próbaidőszakra, az összegek 

csökkenni fognak. Kérte, aki támogatja, hogy a Závory Z. utcába kerüljön hulladékgyűjtő hely kialakításra, 

szélfogók nélkül, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

80/2025. (IV. 16.) határozata 

a Závory Z. utcában hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a Závory Z. utcában hulladékgyűjtőhely kialakítását szélfogók nélkül. 
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Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 4. és 5. sor, a Ponty utca. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag javasolta, a két pont tárgyalását a Ponty utcáról vonják össze. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Ponty utcánál nem jellemző a hulladéklerakás. 

Hartyáni László Imre bizottsági tag elmondta, a szalagpálya mentén a kiskerteknél, nem tudják mit 

csináljanak, zsindelyt vittek oda. 

Gyuga Mihály József elnök véleménye szerint a Ponty utca végére kell kirakni, javasolta, a Ponty utca elejére 

ne tegyenek konténert, a végére két darabot, a 4. pont ne legyen. Kérte, aki támogatja, hogy a Ponty utca elejére 

ne tegyenek konténert, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

81/2025. (IV. 16.) határozata 

a Ponty utca elejében hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a Ponty utca elejében ne kerüljön hulladékgyűjtőhely kialakításra. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy a Ponty utca végére 2 db konténer kerüljön, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

82/2025. (IV. 16.) határozata 

a Ponty utca végében hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a Ponty utca végében 2 db konténer kihelyezését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 6. sor a szalagpálya. Kérdése az volt, van-e ehhez közel eső 

önkormányzati terület. 

Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens elmondta, nem talált. 

Gyuga Mihály József elnök hozzátette, ha magánterület van, az a szemét ott lesz. Ennek a helynek a 

megoldása a legnehezebb. 

Bartalus László irodavezető elmondta, az a terület tele van helyrajzi számmal. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, hogy a 6. sort vegyék ki. Kérte, aki ezt támogatja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

83/2025. (IV. 16.) határozata 

a Szalagpálya dűlő tetején hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja, 

hogy a Szalagpálya dűlőn hulladékgyűjtőhely ne valósuljon meg. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a 7. sort, a Német dűlőt, és a 8. sort, a Nyíres dűlőt tudja ezzel a 

megoldással támogatni. 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag jelezte, két javaslat van. 
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Kovács Gábor Ferenc környezetvédelmi referens javasolta, külön szavazzanak. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a 7. sorban szereplő tételt, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

84/2025. (IV. 16.) határozata 

a Német dűlőben való hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a Német dűlőben való hulladékgyűjtőhely kialakítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a 8. sorban szereplő B tételt, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

85/2025. (IV. 16.) határozata 

a Nyíres dűlőben való hulladékgyűjtőhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a Nyíres dűlőben való hulladékgyűjtőhely kialakítását a B változat szerint. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a jelenlegi konfigurációt nem javasolja szélfogók nélkül a 

próbaidőszakra, a bizottság javasolja ennek az anyagnak az átdolgozott változatát a májusi PHB ülés elé 

bevinni véleményezésre. Kérte, aki támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

86/2025. (IV. 16.) határozata 

a külterületi és szelektív hulladékgyűjtésről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a bizottsági ülésen elhangzottak alapján átdolgozott külterületi és szelektív hulladékgyűjtésről szóló 

előterjesztést a szélfogók nélkül, melyet javasol a májusi PHB ülésre bevinni véleményezésre. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Táncsics Mihály út 33. és 41. számok melletti szervízút közúti forgalmi rendjének módosítása 

Bartalus László irodavezető elmondta, a szakmai javaslatban szerepel, hogy a társasházak által finanszírozva 

legyen. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, miért az ő finanszírozásukkal. 

Bartalus László irodavezető elmondta, mert ezen az úton semmilyen önkormányzati jellegű forgalom nem 

zajlik. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, nem is hallott eddig ilyenről. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, nem hárítaná rá a lakóközösségre, javasolta, a műszaki tartalom és a 

város költségvetése terhére történjen. Javasolta a közös képviselő felkeresését és a társasház szavazatát várják 

meg. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

87/2025. (IV. 16.) határozata 
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a Táncsics Mihály út 33. és 41. számok melletti szervízút közúti forgalmi rendjének módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága a Táncsics 

Mihály út 33. és 41. szám alatti lakótömbök melletti, zsákutca jellegű szervízutakra hatályosan 1-1 db 

„Várakozni tilos” közúti jelzőtábla kihelyezését javasolja. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Mészáros Lajos utca 44. előtt akadálymentes várakozóhely kialakítása 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a szakma nem javasolja. 

Molnár István bizottsági tag kérdése az volt, szakmailag megoldható-e. 

Bartalus László irodavezető elmondta, megoldható. 

Túri Bernadett bizottsági tag 18 óra 33 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 8 fő. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja a szakmai javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

88/2025. (IV. 16.) határozata 

a Mészáros Lajos utca 44. előtt akadálymentes várakozóhely kialakításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága továbbra 

sem támogatja a Mészáros Lajos utca 44. előtt lévő párhuzamos kialakítású parkolólemezen mozgásukban 

korlátozottak gépjárművei részére várakozóhely kialakítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Bartalus László irodavezető elmondta, a School Street pályázattal kapcsolatban, az iskola oldalsó bejáratától 

a Havasi M. utcáig terjedően várakozási korlátozást kell elrendelni a tanítási napokra, reggel, támogatható, 

döntés kell. 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, ki van-e jelölve, ki megy oda. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, javasolták az összes képviselő bevonását. Szeptembertől ennek utca 

szakasznak a várakozás korlátozással tábla kihelyezése és szabályozása lesz. 

Mók Attila alpolgármester elmondta, végleges 2026-tól lenne, ha a féléves próbaidőszak közmegelégedéssel 

zárul, szeptember 3. hetétől január végéig lesz a próbaidőszak. 

Kontschán Flórián Jenő bizottsági tag hozzátette, a 6 hónapot soknak tartja próbaidőszaknak.  

Imrő János irodavezető elmondta, a fél év úgy hangzott el, hogy folyamatosan lehet a rendszert formálni, 

eljut olyan állapotba, utána lehet konkretizálni. 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy az iskola oldalsó személyi bejáratától a Havasi Márton 

utcáig időkorlátos várakozni tilos tábla kihelyezése legyen szeptember 3. hetétől, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

89/2025. (IV. 16.) határozata 

„School Street” pályázathoz kapcsolódó helyi közúti forgalmi rend módosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

a Népekbarátsága utcának az Oroszlányi Hunyadi Mátyás Általános Iskola épülete Népekbarátsága utca felőli 

személyi bejáratának vonalától a Havasi Márton utcai csatlakozásig terjedő közúti szakaszára vonatkozóan 

„Várakozni tilos” (KRESZ 61. ábra) közúti jelzőtábla, alá „Tanítási napokon 7:30-8:00 óra között” időhatályt 

jelölő kiegészítő tábla kihelyezésével gépjárművel történő várakozási korlátozás elrendelését 2025. 

szeptemberének 3. hetétől. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

Külterületi ingatlanok hasznosítása 

Fehérdi Zsuzsanna bizottság tag 18 óra 48 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok száma: 7 

fő. 
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Óváriné Szeglet Erzsébet bizottsági referens ismertette az előterjesztést. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta bérbeadásra, nem kívánja értékesíteni. Kérte, aki támogatja az a) 

változatot, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 nem szavazattal elutasította, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

90/2025. (IV. 16.) határozata 

a külterületi ingatlanok hasznosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága nem 

támogatja az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonában álló, oroszlányi 0116/2, 0116/21, 0116/24, 

0124/36 helyrajzi számú külterületi ingatlanok értékesítés útján történő hasznosítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki a b) változatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal elfogadta, és 

meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

91/2025. (IV. 16.) határozata 

a külterületi ingatlanok hasznosításáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonában álló, oroszlányi 0116/2, 0116/21, 0116/24, 0124/36 

helyrajzi számú külterületi ingatlanok haszonbérleti szerződés keretében történő hasznosítását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Tulajdonosi hozzájárulás – ÉDV Zrt. napelempark építés a 0444 hrsz. szennyvíztelepen 

Fehérdi Zsuzsanna bizottság tag 18 óra 49 perckor visszaérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 8 fő. 

Bartalus László irodavezető ismertette az előterjesztést.  

Gyuga Mihály József elnök kérte, aki támogatja, hogy előzetes tulajdonosi hozzájárulást adjanak, 

kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal elfogadta, 

és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

92/2025. (IV. 16.) határozata 

tulajdonosi hozzájárulás megadásáról 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága támogatja 

az Északdunántúli Vízmű Zrt. (székhelye: 2800 Tatabánya, Sárberek 100.) által az Oroszlány, 0444 hrsz. alatti 

ingatlanon (szennyvíztisztító telep) autonóm napelempark telepítésének tervezésével kapcsolatos előzetes 

tulajdonosi hozzájárulás megadását. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Plochingen utca – Alkotmány köz burkolatfelújítása 

Gyuga Mihály József elnök ismertette az előterjesztést. Javasolta, a PHB vizsgálja meg. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

93/2025. (IV. 16.) határozata 

a Plochingen utca – Alkotmány köz burkolatfelújítási munkálatairól 



12 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága javasolja a 

képviselő testület felé az Oroszlány, Alkotmány köz 1. szám és 1351/4 helyrajzi szám alatti ingatlanon épülő 

kereskedelmi üzlet körüli, Alkotmány közi és Plochingen utcai közúti burkolatoknak az üzlet épület beruházás 

keretében megvalósult felújításain túli munkálatok OIH Zrt. által történő elvégzését. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Bartalus László irodavezető elmondta, elkészült az az előterjesztés tervezet, ami a testület elé fog kerülni, 

mely szerint ezt az összeget a költségvetés csapadékvíz hálózat fejlesztése sora terhére fogja záradékolni, ha 

meglesz a hitelhez a kormányzati engedély, onnan lesz visszahívva. 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

Fehérdi Zsuzsanna bizottsági tag elmondta, az uszodánál a gyerekeket szállító nagy buszok beállnak, kérdés 

nem lehet-e ideiglenes megállót kialakítani. A buszsofőr jelezte, hogy mindig elküldik onnan. Javasolta, hogy 

a Rákóczi úton szálljanak le, de a gyerekek onnan sem hajlandók az uszodáig elsétálni. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, bővíteni szeretné a parkoló, járda tervezési feladatokat, eddig 25 

tervezési pont szerepel benne, a 26. lenne az Origo üzletház mögötti belső terület, mert be fog jönni egy kérés. 

Az Alkotmány u. 8. területére eladási szándék jött be a Bónum Kft. tulajdonosától, Glázer Szabolcstól. 

Bartalus László irodavezető javasolta, írjon levelet, küldje be a jegyzőnek. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Mészáros L. u. és Rosenberg utcai garázsokhoz építettek egy 

nyaktagot, még 5 m szakasz ki lett markolva, a közepén van egy vízelzáró. Kérdése az volt, ennek a 

visszatöltése nem történhetne meg. 

Bartalus László irodavezető elmondta, az csapadékvíz gyűjtő. 

Gyuga Mihály József elnök javasolta, vizsgálja meg az OIH Zrt., hogy lehet-e oda esőkertet telepíteni. Kérte, 

aki ezt támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak a javaslatról. 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 8 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal, 1 

tartózkodással elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottságának 

94/2025. (IV. 16.) határozata 

Rosenberg utcai garázssor Mészáros L. utcai bekötő útja végénél lévő közterület környezetrendezésről 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Város- és Gazdaságfejlesztési Bizottsága javasolja, 

hogy az OIH Zrt. vizsgálja meg Rosenberg utcai garázssor Mészáros L. utcai bekötő útja végénél lévő 

közterületen esőkert telepítésének lehetőségét. 

Felelős:  Gyuga Mihály József elnök 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, a Szolgáltató Városközpontnál az egyik kandeláberről hiányzik a búra. 

Kérdése az volt, át lehet-e alakítani a kandelábereket. Át lehetne forgatni, úgy, hogy felfelé legyenek a karok. 

Bartalus László irodavezető elmondta, az oszlopot is ki lehet venni, az idei közvilágítási projektben nincs 

benne. 

Gyuga Mihály József elnök elmondta, az Albán pékség kivezeti a kondenzvizét.  

Szabó György bizottsági tag elmondta, a Táncsics udvar 6. mögött kiégett egy kuka, kérdés, hogy csináljanak 

azzal kapcsolatban valamit. A Népekbarátsága u. 16-18. számú épületnél a platánfák balesetveszélyesek. A 

Kenyérgyári dűlőben a közvilágítás megvalósulhatna. 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, a Fekete bárány tulajdonosa megkereste, hogy a hajléktalanok 

kitiltása érdekében bontana az árkád tetejéből. Kérdése az volt, ez mivel jár. 

Bartalus László irodavezető tájékoztatta, hogy nem engedély kötelezett, az épület előtti részt is szeretné 

lebontani. 

Gerenday Zsuzsanna alpolgármester elmondta, volt egy egyeztetés a Depóniával a Bányász klubban a 

Táncsics udvar 6. mögötti konténer kiégése után, ott volt az összes közös képviselő. A Depónia Kft. felhívta a 

kiégés után, másnap elvitte a Depónia, a közös képviselők most egyezkednek, melyiké volt. Vagy bérelnek, 

vagy vesznek újat, azt is el fogja szállítani. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt, Gyuga Mihály József elnök a bizottság ülését 19 óra 30 perckor 

bezárta. 

K.m.f. 

 Gyuga Mihály József    

 elnök   bizottság tagja 


